

Department of Foreign Affairs
and International Trade



Ministère des Affaires étrangères
et du Commerce international

The Deputy Minister for Foreign Affairs certifies that this is a true copy of the *Exchange of Letters between the Government of Canada, the Government of the United States of America and the Government of the United Mexican States constituting an Agreement to amend Article 104.1 of the North America Free Trade Agreement (NAFTA)*, done at Ottawa, Washington and Mexico on October 19, 1993, the original of which is deposited in the Treaty Archives of the Government of Canada.

Le sous-ministre des Affaires étrangères certifie que la présente est une copie conforme de l' *Échange de Lettres entre le gouvernement du Canada, le gouvernement des États-Unis D'Amérique et le gouvernement des États-Unis du Mexique constituant un Accord modifiant l'Article 104.1 de l'Accord de libre-échange nord-américain (l'ALENA)*, fait à Ottawa, Washington et Mexico, le 19 octobre 1993, dont l'original se trouve déposé au greffe des traités du gouvernement du Canada.